Declaration of Performance, AA-2097416-1

BOHOLMEN

002.440.84 003.694.94 202.440.83



GB DECLARATION OF PERFORMANCE





ENGLISH 3 עברית 4

BOHOLMEN

47x30 cm (18 3/8x11 3/4") 002.440.84 003.694.94 202.440.83

Product Type: Kitchen Sink

Intended use: Kitchen sink to be integrated with, or assembled with a worktop or assembled into a purpose-built kitchen intended for preparation of food, washing of dishes and discharge of domestic waste water.

System of assessment and verification of Constancy of performance: System 4

Declared Performance

Essential Characteristics	Performance	Harmonised technical specification	
Cleanability	Pass	EN 13310:2003 Clause 4.3	
Load resistance	NPD	EN 13310:2003 Clause 4.8	
Durability	Pass	EN 13310:2003 Clause 4.10	

The product does not contain any substances listed by the European chemical Agency in accordance with EU regulation 1907/2006 (REACH).

The performance of the product is in conformity with declared performance in this declaration.

This declaration of performance is issued under sole responsibility of manufacturer. Signed for and on behalf of the manufacturer.

Andreas Elgaard 2014-05-09

Business Area Manager Kitchen and Dining IKEA of Sweden Älmhult, 34381

BOHOLMEN

47x30 cm (18 3/8x11 3/4") 002.440.84 003.694.94 202.440.83

نوع المنتج: حوض مطبخ

غرّض الاستخدّام: يتم توصيله بسطح عمل أو تركيبه على مطبخ بُني لهذا الغرض ومخصص لإعداد الطعام، غسل الصحون وتصريف مياه الصرف في المنزل .

نظام التقييم والتحقق من ثبات الأداء: نظام 4

الأداء المعلن

المواصفات الفنية المنسقة	الأداء	الخصائص الأساسية
Clause 4.3 EN 13310:2003	نجاح	إمكانية التنظيف
Clause 4.8 EN 13310:2003	NPD/لم يتم تحديد أداء	مقاومة الحمل
Clause 4.10 EN 13310:2003	نجاح	المتانة

المنتج لا يحتوي على أي مواد مدرجة لدى الوكالة الأوروبية للمواد الكيميائية وفقاً للائحة الاتحاد الأوروبي REACH)- 1907/2006.

أداء المنتج يتوافق مع الأداء المعلن عنه في هذا الإعلان.

تم إصدار هذا الإعلان تحت مسؤولية الشركة المصنعة وحدها. الموقع أدناه نيابة عن الشركة المصنعة.

> Andreas Elgaard 2014-05-09

مدير منطقة الأعمال التجارية المطبخ والمطعم IKEA of Sweden Älmhult, 34381